
Aan: Zijn excellentie, Mevr C. van der Wal- Zeggink, Minister 
voor natuur en stikstof 
  
Van: mr H.G.Gentis 

  
Datum: 09-06-2022 
Betreft: Zienswijze op een mogelijk verbod van de jacht op het 
haas en het konijn. 
Excellentie, 
Gaarne wil ik u oproepen om uw voorgenomen besluit om de jacht 
op haas en konijn te sluiten te heroverwegen omdat het besluit op 
verkeerde gronden wordt genomen. De gegevens die uw 
voorgenomen besluit onderbouwen zijn ons inziens achterhaald en 
onjuist. 
Al jaren lever ik tel- en afschotgegevens aan in FRS. Deze cijfers 
zijn betrouwbaarder dan de gegevens van Sovon, die met name de 
vogelsoorten in ons land tellen en in deze de hazentelling als 
bijvangst hebben meegenomen. 
Ook wil ik opmerken dat tellingen vergeleken worden met 
tellingen die in 1950 gehouden zijn en volgens mij geen vergelijk 
mag zijn met de huidige tellingen. Het leefgebied, de wijze van 
grondbeheer en predatie- druk staan in geen vergelijk met die tijd. 
Samen met mijn jachtvriend beheren wij 370 ha grasland. Daar 
worden jaarlijks bij de voorjaarstelling ca 110 hazen geteld. Er 
worden per jachtseizoen over de laatste 5 jaar gemiddeld ca. 70 
hazen per jaar geschoten.  Er zijn dus veel meer hazen dan erin de 
voorjaarstelling geteld worden. Dit blijkt ook uit de 
voorjaarstelling van 2022. Bij de morgentelling werden er 97 
hazen geteld en diezelfde dag van 21:30 t/m 24:00 uur met 
warmtebeeld camera 290 stuks. Voorgaande bewijst ook dat de 
aantallen zich in stand houden en er geen enkele grondslag is om 
de jacht hierop te sluiten. 
Naast de jacht besteden wij ook veel tijd aan het beheren van het 
gebied zoals het schoonhouden van het veld, toezicht houden, 



bosschages kappen en het bestrijden van predatoren. Daarnaast is 
het belangrijk weidevogel gebied waar wij ook via onze WBE en 
de daar ondergebrachte weidevogel vereniging  nauw mee 
samenwerken om de doelstellingen van betrokkenen in het gebied 
te halen.   
Ditzelfde gebied is ca 20 jaar lang niet bejaagd omdat het deel uit 
maakte van een Natura 2000 gebied en de jacht in die jaren 
gesloten was. De ervaring leerde nadat het verbod op de jacht was 
in gegaan kortstondig de hazenstand toenam maar na enkele jaren 
afnam door ziektes en stroperij. Sinds 6 jaar is jacht in Natura 
2000 gebieden herzien en weer toegelaten. De eerste jaren zijn wij 
voorzichtig omgegaan met het afschot, maar we kunnen 
constateren dat de hazenstand goed is en een hoog niveau (0,78/
ha) heeft en er geen enkele reden voor is om de jacht hierop te 
gaan sluiten. 
Ook ben ik van mening dat er een vergelijkbare situatie met het 
konijn is, alhoewel ik daar in ons jachtveld geen gegevens van heb 
omdat konijnen daar nauwelijks voorkomen en ook nooit 
voorgekomen zijn. Wel zie ik in onze omgeving genoeg konijnen 
in de nachtelijke uren met een warmtebeeldcamera.   
Het is daarom dat ik u wil adviseren om het voorgenomen besluit 
tot sluiting van de jacht op haas en konijn te heroverwegen. 
Met vriendelijke groet, 

mr H.G.Gentis


